



Besetzung:

Gitarre und Gesang: Lee
Gitarre: Pascal
Bass: Julian
Schlagzeug: Joshua

Kontakt Daten:

Web: www.incordia-official.de
E-Mail: info@incordia-official.de
Mobil: 0151/15867301
Facebook: www.facebook.com/Incordia.Official
Youtube: www.youtube.com/user/IncordiaOfficial

Incordia ist eine 2012 im südhessischen Darmstadt gegründete Melodic-Death-Metal Band mit starken Viking-Einflüssen. Ihre Musik entführt die Hörer in die frostige Welt des hohen Nordens, wo Wikinger und Sagengestalten ihr Unwesen treiben. Das musikalische Repertoire von Incordia erstreckt sich dabei von melancholischen Death-Metal Balladen (*The Dark Stream, Wanderer's Poem*) über epische Hymnen (*Hymn of the Asagods*) bis hin zu kompromisslosen Nackenbrechern (*Belial, Ahnenfall*), so dass für jeden Fan der härteren Gangart etwas dabei ist.

Nach dem 2015 unter Eigenregie veröffentlichten ersten Longplayer *The Darkness Surrounding* folgten 2016 die Single *Hymn of the Asagods* sowie 2017 das zweite Studioalbum *The Talon Elder*, diesmal aufgenommen in den legendären Kohlekeller Studios. Nach einer längeren Phase kreativen Schreibens zog es die Band Anfang 2021 wieder dorthin, um ihr drittes Studioalbum *The Vastness of Njordr* aufzunehmen, welches Ende 2021 veröffentlicht wird. Eis, Schnee, Einsamkeit und die rauen Weiten der Nordlande erwarten hier die Hörer auf 10 neuen Tracks, wie z.B. *Lament of the Wind, Hybris*, oder das hymnische *In Odins Wald*.

Bereits von der ersten Stunde an zog es Incordia auf die lokalen und überregionalen Bühnen zu zahlreichen Konzerten. Hierbei konnten sie sich bereits an der Seite von Szenegrößen wie Eisregen im Steinbruch-Theater Darmstadt oder Equilibrium im Schwimmbad-Club Heidelberg behaupten und auf der Indoor-Stage des Out&Loud Festival 2016 die Menge anheizen. Nach der Pandemie-bedingten Pause sind sie ab Anfang 2022 wieder unterwegs, um ihr neues Studioalbum *The Vastness of Njordr* auf die Fans loszulassen.

Nach einigen Besetzungswechseln sind Incordia seit 2021 wieder nahezu in Originalbesetzung unterwegs: Gitarrist und Bandgründer Lee übernimmt nun sowohl auf der neuen Scheibe als auch live sämtliche Gesangsparts. Nach einer dreijährigen Schaffenspause ist auch Lead-Gitarrist Pascal wieder dabei. Für das nötige Fundament sowohl im Studio als auch live sorgen Drummer Josh und Bassist Julian.

Setup:

Guitar & Vocals: Lee
Guitar: Pascal
Bass: Julian
Drums: Joshua

Contact:

Web: www.incordia-official.de
E-Mail: info@incordia-official.de
Mobil: 0151/15867301
Facebook: www.facebook.com/Incordia.Official
Youtube: www.youtube.com/user/IncordiaOfficial

Incordia is a melodic death-metal band founded 2012 in the city of Darmstadt in Hesse, Germany. Their music is influenced by Norse mythology and takes their listeners on a journey throughout the vast, ice-swept lands of the north, where Vikings and mythical creatures dwell. Their musical catalogue ranges from melancholic death-metal ballads (*The Dark Stream*, *Wanderer's Poem*) over epic hymns (*Hymn of the Asagods*) to inexorable neck-breakers (*Belial*, *Ahnenfall*), providing a wide range of music for anyone who likes their music hard and loud.

After singlehandedly releasing their debut-album *The Darkness Surrounding* in 2015, they stepped up their game and recorded the single *Hymn of the Asagods* (2016) and their second full-length album *The Talon Elder* in the legendary Kohlekeller Studios. After a longer period of creative work, they returned to this studio in early 2021 to record their third full-length album *The Vastness of Njordr* which is set to release at the end of 2021. Listeners can expect stories ice and snow, desolation, and the vast reaches of the Northlands on 10 brand-new tracks such as *Lament of the Wind*, *Hybris*, or the new hymn *In Odins Wald*.

From the first moment, Incordia was not content to be a studio-only band, which let them onto local and national stages to perform their music. Here, they were able to play alongside well-known metal-bands like Eisregen at the Steinbruch-Theater Darmstadt or Equilibrium at Schwimmbad-Club Heidelberg. During the festival season 2016, they also rocked the crowd while playing the indoor stage at the Out&Loud festival in Geiselwind. After a mandatory break of playing live due to the pandemic, fans can expect Incordia to be back on stage in early 2022, promoting their new album *The Vastness of Njordr*.

After several changes in their lineup over the years, Incordia are mostly back to their original lineup: Guitarist and band-mastermind Lee has taken on the full role of vocalist. After several years of creative break, their old lead-guitarist Pascal is also back in the band since 2021. To provide the necessary low-end and to help the guitarists keep time, the band is completed by long-time members Josh (Drums) and Julian (Bass).